
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2011/4com11/05/2011 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
27 april 2011. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Patrimonium: Woonhuis Anton Van Wilderode, 
Dorpvaart 72 te Moerbeke-Waas: machtiging van de 
deputatie om het onroerend goed openbaar te verkopen 
voor de minimale instelprijs van 300 000 EUR 
Vraag : raadslid Stefaan Van Gucht merkt op dat de 
vlaggen aan het Anton Van Wilderodehuis aan 
vernieuwing toe zijn. 
Antwoord : mevrouw Andrea De Kegel antwoordt 
dat de administratie zal zorgen dat ze worden 
vernieuwd. 
Vraag : commissievoorzitter Maria Verheirstraeten 
vraagt of alleen het woonhuis van Anton Van 
Wilderode volstaat om groepen te ontvangen. 
Antwoord : gedeputeerde Dauwe antwoordt en 
benadrukt dat het huis omwille van de inhoud 
belangrijk is, en dat verkoop van het ene huis 
mogelijkheden zal bieden tot inrichting van het 
andere. 
Vraag : raadslid Johan Beke vraagt of wij eigenaar 
zijn van de inhoud van het huis. 
Antwoord : gedeputeerde Dauwe antwoordt dat wij 
dat niet zijn maar dat er wel een bruikleen-
overeenkomst met de familie bestaat. Het 
provinciebestuur heeft trouwens ongeveer 3 jaar 
een familielid betaald voor het opmaken van een 
inventaris. Hij benadrukt opnieuw dat de ontsluiting 
van het literair erfgoed van Anton Van Wilderode 
primeert, en dat het beheer ev. ook door een 
stichting kan waargenomen worden. 
Raadsvoorzitter Marc Lootens beaamt dat bij de 
beslissing tot aankoop van de woningen het de 
bedoeling was iets te doen in functie van de werken 
van Anton van Wilderode, en dat dit de bedoeling 
moet blijven. 
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3. PCM: Aankoop labotoestel HS/GC/MS (headspace 
gaschromatograaf massaspectrometer) met 
autosampler: goedkeuring van het bestek met 
offertemodel, te gunnen bij wijze van algemene 
offerteaanvraag, geraamd op 150 000 EUR inclusief 
btw 
Vraag : Raadslid Stefaan Van Gucht vraagt 
waarvoor dit toestel zoal zal worden gebruikt. 
Antwoord : Kristien Michels, coördinator van het 
laboratorium, antwoordt dat het toestel zal worden 
ingezet voor de analyse van stalen in het kader van 
het eigen beleid, alsook op vraag van steden en 
gemeenten, polders en wateringen, de VMM en de 
afdeling Milieu-inspectie van het departement 
Leefmilieu, Natuur en Energie (LNE) van de Vlaamse 
Overheid. 

 
4. Waalse Krook cvba - statutaire jaarvergadering van 1 

juni 2011. 
Goedkeuring van de agenda. Goedkeuring van het 
ontwerp van statutenwijziging. Aanduiding van 1 
effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger. 
Vraag : Raadslid Jef Van Pée vraagt verduidelijking 
met betrekking tot de letters A tot en met D, die 
horen bij de verschillende aandelencategorieën. 
Antwoord : mevrouw Lauwers verduidelijkt dit aan 
de hand van de statuten : de provincie beschikt 
over aandelen B. 
Op een vraag van raadslid Rik Franck antwoordt 
mevrouw Lauwers dat geen enkele 
aandelencategorie statutair preferentieel wordt 
behandeld. Wel is het zo dat de categorie het aantal 
bestuurdersmandaten bepaalt (afhankelijk ook van 
de inbreng). 
Vraag : met betrekking tot de inbreng van de 
provincie stelt raadslid Stefaan Van Gucht de vraag 
wat er gebeurt bij waardefluctuatie van het aandeel, 
specifiek in meer. 
Antwoord :  Gedeputeerde Dauwe brengt in 
herinnering dat de inbreng in ieder geval 
geplafonneerd is tot 10 miljoen Euro. 
Ten slotte merkt raadslid Johan Beke op dat we er 
ons moeten over bezinnen hoe de provinciale 
aanwezigheid in het gebouw zal duidelijk gemaakt 
worden. En wat de mogelijke gevolgen zijn van het 
witboek voor het Krookproject. 
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5. Orthodoxe kerkfabrieken - Apostel Andreas Gent. 
Rekening 2010: verlenen van gunstig advies mits 
opmerkingen 
Raadslid Jo De Cuyper maakt bezwaar tegen het feit 
van gunstig advies mits opmerkingen.  
Mevrouw Lauwers verduidelijkt dat dit advies 
bestemd is voor de gouverneur en dat de 
opmerkingen juridisch duidelijk moeten worden 
meegenomen in het besluitvormingsproces. In de 
documenten is trouwens vermeld dat de 
opmerkingen niet van aard zijn een gunstig advies 
te onthouden. 
Het raadslid doet de suggestie de opmerkingen in 
het verslag op te nemen en niet in het besluit. 
Hoewel hij kan begrijpen dat deze werkwijze eerder 
verantwoord kan zijn dan in andere dossiers, waar 
deze opmerking ook al gemaakt werd, blijft hij zijn 
bedenkingen behouden. 
Raadslid Jef Van Pée vraagt naar de betekenis van 
MAR 1590. Mevrouw Lauwers verduidelijkt dat dit 
de technische aanduiding voor de specifieke 
boekhoudkundige post, waaronder bedragen 
moeten worden geboekt en zoals die voorkomen in 
het boekhoudprogramma dat door de erediensten 
wordt gebruikt. 

 
6. Bosgroep Midden Oost-Vlaanderen vzw 

Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger in de algemene vergadering. 
Voordracht van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
bestuurder. 
Er wordt kennisgenomen van het agendapunt. 
Wordt verschoven naar de provincieraad. 
 

7. Bibliotheken - Streekgericht bibliotheekbeleid 
Goedkeuring van de overeenkomst tot organisatie van 
Cinébib, project rond regionaal collectiebeleid voor 
Oost-Vlaamse openbare bibliotheken, in samenwerking 
met de provincie West-Vlaanderen 
Vraag : Raadslid  Jef Van Pée vraagt wat bedoeld 
wordt met het peilen naar interesse bij bibliotheken 
in fase 1 van het project. Het project loopt dan toch 
reeds ? 
Antwoord : Hiermee wordt de concrete vraag tot 
deelname bedoeld naar bibliotheken die effectief in 
het project willen stappen en die een engagement 
willen aan gaan. 
De ervaring uit West-Vlaanderen leert dat er ruime 
belangstelling is voor het project. Ook uit Oost-
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Vlaamse bibliotheken kwamen afgelopen jaar al 
verschillende vragen naar deelname. 
Raadslid Nicole De Vos vraagt of er voor de 
gemeenten kosten aan dit project verbonden zijn ? 
Antwoord : De dienstverlening wordt gratis 
aangeboden. De bibliotheek moet de 
wisselcollecties wel op eigen kosten terug sturen 
naar Cinema Novo vzw. Dit wordt vermeld in de 
engagementsverklaring die de deelnemende 
bibliotheken moeten ondertekenen. 
(Info over en voorbeelden van het project vindt u 
onder www.cinebib.be 
Het document met de bijkomende info rond het 
project wordt nog eens via mail aan de 
commissieleden bezorgd). 

 
8. Varia 

Vraag : raadslid Johan Beke stelt de vraag of er 
vanaf de volgende commissievergadering werk kan 
worden gemaakt van de door hem ingediende 
agendapunten. 
Antwoord : de commissievoorzitter antwoordt dat 
zij zich wil houden aan de afspraak om de 
ingediende punten te agenderen als er geen of 
nauwelijks reguliere agendapunten zijn. 
 
Gent 12 mei 2011

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


